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Ordre del dia 
Assemblea General Extraordinària  

● 16:30 – Primera convocatòria i acreditació de persones delegades. 

● 17:00 – Segona convocatòria i constitució de la mesa. Aprovació de l’ordre del dia de 

l’AGE.  

Es durà a terme la primera votació (BLOC 1) 

● 17:05 – Presentació i aprovació, si esca, de l'Acta de l'AGE del juny 2024. 

● 17:10 – Presentació i aprovació, si escau, de les modificacions de la Carta de 

Relacions Laborals arran de la novació contractual.  

● 17:15 – Presentació i aprovació, si escau, de les modificacions del Protocol 

d’actuació per a l’abordatge de violències masclistes i LGBTI-fòbiques al CJB. 

● 17:20 –  Presentació i aprovació, si escau, dels preus privats comunicats del CRAJ i 

l’Espai Jove La Fontana.  

Es durà a terme el segon bloc de votacions. (BLOC 2) 

● 17:25 – Presentació de l’estat actual del Secretariat: membres actuals, noves 

candidatures i entitats que esgoten mandat.  

Es durà a terme la votació de les noves candidatures del Secretariat. (BLOC 3) 

● 17:40 – Presentació del nou Secretariat i nova constitució de la mesa. 

● 17:45 – Presentació i votació de Resolucions 

Es duran a terme les votacions de les resolucions. (BLOC 4) 

● 17:55 – Torn obert de paraules i comiat. 
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16:30 h. Primera convocatòria i acreditació de persones delegades 

Anar recordant que s’identifiquin amb nom, pronom i entitat a la qual pertanyen.  

17:00 h. Segona convocatòria i constitució de la mesa. Aprovació de l’ordre del 
dia de l’AGE 
 

Presidenta - Vanessa Caiza: 

Bona tarda a tothom. Us volia donar la benvinguda a aquesta Assemblea General. Jo soc la 

Vanessa Caiza, presidenta del CJB, i a la taula ens acompanya: 

● Pol de la Torre, moderador de l’AGE.  
● Marta Amigó, secretària.  

Us volia agrair el vostre temps, per estar aquí un divendres a la tarda, i sobretot per 

col·laborar a enfortir la nostra xarxa d’entitats que componem el CJB. També volíem 

transmetre-us que la nostra tasca i el nostre desig és esdevenir un mitjà per 

proporcionar-vos eines, recursos, per tal que pugueu continuar fent la vostra tasca, sent 

sostenibles i, sobretot, aportant el valor social que cadascuna de vosaltres dona no només 

al jovent com a col·lectiu, sinó al conjunt de la societat en general. També, al final, la nostra 

màxima aspiració és representar el jovent d'una manera justa i equitativa i, per això, aquests 

espais són imprescindibles per generar diàleg, intercanviar experiències, demandes i 

entendre, realment, què vol el jovent, quines són les preocupacions i, també, les nostres 

aspiracions. Per això, una vegada més, gràcies i dono per començada aquesta AGE. 
 

Moderador 
Explica el funcionament de la tarda:  

● Horaris: 

○ L’AGE té una durada prevista d’una hora aproximadament on hi haurà quatre 

blocs de votacions.  

○ Començarem votant l’ordre del dia. En el segon bloc, tractarem i votarem 

l’acta de la passada AGE, les modificacions de la Carta de Relacions Laborals, 
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les modificacions del Protocol d’actuació per a l’abordatge de violències 

masclistes i LGBTI-fòbiques al CJB i  els preus privats comunicats del CRAJ i 

l’Espai Jove La Fontana.  

○ Posteriorment, passarem a presentar-vos l’estat actual del Secretariat, 

votarem les noves candidatures i acomiadarem aquelles que esgoten 

mandat. 

○ Finalment, tractarem les resolucions presentades que en aquesta ocasió en 

tenim 3.  

 

Breus recordatoris: 

● Primerament, les entitats que no han portat el document d’acreditació, intenteu 

enviar-lo durant la tarda. 

● Demanem no sortir de la sala durant tota l'assemblea si no és imprescindible. En el 

cas que hàgiu de sortir, agrairem que li digueu a la persona de l'entrada què heu fet 

amb el vostre vot: si el té un altre membre de l'entitat, o si el perdeu. Si la persona 

que marxa té el vot, l'ha d'entregar a la sortida.  

● Demanem MOLT RIGOR pel que fa a les votacions a mà alçada. Recordem que cada 

entitat té un sol vot, i que no es pot sortir de la sala durant la votació ni uns minuts 

abans ni després. 

● A les carpetes no hi trobareu tota la documentació de l'AGE que se sotmetrà a 

votació, tret que ens ho hàgiu sol·licitat. Tenim una còpia de tota la documentació 

impresa en cas que algú necessiti revisar algun document.  

● A dins la carpeta hi ha: 

○ L’ordre del dia. 

○ Un document amb QR que enllacen a la documentació relativa a l’AGE i les 

resolucions. 

○ Tots els vots i el relacionat amb les votacions sobre les noves incorporacions.  

● Abans de començar també us volíem comentar un tema amb relació als terminis 

d’entrega de la documentació per l’AGE. Volem recordar-vos que hi ha uns terminis 

estipulats en els estatuts sobre quan s’ha d’entregar la documentació relativa a les 

assemblees generals, que ens permeten a totes poder treballar els continguts 

prèviament i tenir una millor planificació. En definitiva, són uns terminis per afavorir i 
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reglamentar la participació de les entitats. Per això, us demanem que de cara a 

pròximes ocasions siguem totes més rigoroses amb els terminis. 

● Com és habitual, veureu que us proposem fer algunes de les votacions en bloc, tant 

les que es fan a mà alçada com les que es fan de manera secreta. És a dir que durem 

a terme els punts, presentarem la documentació i obrirem torns de paraula a cada 

apartat, però les votacions es faran totes alhora tal com teniu marcat a l'ordre del dia 

en cursiva. 

● Quant a la naturalesa de les mateixes votacions, la documentació i les referents a 

entitats candidates a formar part del Secretariat es prendran per majoria simple dels 

vots de les entitats assistents, el que vol dir que les candidatures, han d'obtenir més 

vots a favor que en contra. 

● En canvi, les votacions referents a la resta d'acords (mocions i resolucions 

presentades) es prendran per majoria absoluta, el que vol dir que per aprovar-se els 

acords s'han d'obtenir el 50% més 1 de vots favorables del conjunt de vots emesos 

(del quòrum comptabilitzat).  

● Per agilitzar el procés de votació, no comptarem les abstencions, tot i que sí que 

constaran a l’acta d’aquesta assemblea. Per tant, si el nombre de vots a la sala no 

coincideix amb els vots emesos, es comptabilitzarà la diferència com a abstencions i 

apareixeran a l’acta posterior. 

● En últim lloc, i tal com hem fet darrerament, us fem una proposta en relació amb el 

recompte de vots de les votacions secretes: no constituirem la mesa d'edat, sinó que 

es demanarà a dues persones voluntàries que vinguin a comptar vots. Fer-ho 

d'aquesta manera farà que no hagin de sortir sempre les mateixes persones i quedi 

més repartit. Si no surten dues persones voluntàries, farem un sorteig entre les 

persones que tenim aquí com a assistents. 

● També, a diferència de les altres assemblees, no tenim micròfon sense cables. Per 

tant, si voleu intervenir en l'assemblea, heu d'apropar-vos a l'escenari. Em sap greu, 

però ho hem de fer així per la logística d’avui. 

 

Demana si hi ha alguna intervenció i que, en cas afirmatiu, es presentin amb nom, pronom i 

entitat. S’obre torn de paraules. Ningú intervé. Es tanca el torn de paraules. 
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PRIMERA VOTACIÓ: Ordre del dia de l’AGE  
Moderador 

Abans de passar a l'aprovació de l'ordre del dia (ODD), farem un recompte de les entitats 

presents. Llegiré el llistat d'entitats que tenim comptabilitzades. 

Nom entitat Estat 

ACCIÓ ESCOLTA DE CATALUNYA PLE DRET 

ACCIÓ JOVE - JOVES DE CCOO DE CATALUNYA PLE DRET 

ASSEMBLEA NACIONAL DE JOVES INDEPENDENTISTES PLE DRET 

ASSOCIACIÓ COLLA CASTELLERA TREMPATS de la UNIVERSITAT POMPEU FABRA OBSERVADORA 

ASSOCIACIÓ D'ESTUDIANTS PROGRESSISTES (AEP) PLE DRET 

AVALOT - JOVES DE LA UGT DE CATALUNYA PLE DRET 

CENTRE EXCURSIONISTA DE CATALUNYA PLE DRET 

EINA - JOVES INTERSINDICAL PLE DRET 

ERASMUS STUDENT NETWORK PLE DRET 

ESPLAIS CATALANS - ESPLAC PLE DRET 

FEDERACIÓ CATALANA DE L'ESPLAI PLE DRET 

JOVE CAMBRA INTERNACIONAL DE BARCELONA PLE DRET 

JOVENT REPUBLICÀ PLE DRET 

JOVENTUT COMUNISTA DE CATALUNYA PLE DRET 

JOVENTUT NACIONALISTA DE CATALUNYA PLE DRET 

JOVENTUT SOCIALISTA DE CATALUNYA - FEDERACIÓ DE BARCELONA PLE DRET 

JOVENTUT SOCIALISTA UNIFICADA DE CATALUNYA (JSUC) PLE DRET 

JOVENTUTS D'UNITAT PROGRESSISTA DE LA ONCE (JUP) PLE DRET 

JOVES ECOSOCIALISTES / JOVES BARCELONA EN COMÚ PLE DRET 

LA FORJA PLE DRET 

MINYONS ESCOLTES i GUIES DE CATALUNYA PLE DRET 

MOVIMENT DE CENTRES D'ESPLAIS CRISTIANS CATALANS PLE DRET 
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Alguna hi és i no s'ha anomenat? 

QUÒRUM: 

En aquests moments hi ha 22 entitats presents, de les quals: 

Entitats de ple dret: 21 

Entitats adherides: 0 

Entitats observadores: 1 

Per tant, el total d’entitats amb dret a vot és: 21 

 

Moderador: obre un torn obert de paraula per si hi ha alguna entitat que vulgui fer alguna 

puntualització s’obre l’ODD. Ningú intervé. Es tanca el torn de paraula. 

Passem a aprovar l'ordre del dia de l’AGE, document que trobareu a la carpeta. Recordem 

que s’aprovarà a mà alçada i per majoria simple. 

 

Votació ordre del dia de l’AGE  

Vots en contra 0 

Vots en blanc 0 

Vots a favor 21 

 

Secretària: l'ordre del dia queda aprovat per 21 amb vots a favor. Per tant, queda aprovat per 

unanimitat. 
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17:05h. Presentació i aprovació, si escau, de l'Acta de l'AGE del juny 2024 
Moderador 

El següent punt de l'ordre del dia és el de l'aprovació de l’acta de l’AGE del juny del 2024. 

Obrim un torn de paraules i per si alguna entitat vol fer alguna aportació. Ningú intervé. Es 

tanca el torn de paraules. 

La votació es farà, després en bloc juntament amb les votacions de les modificacions de la 

Carta de Relacions Laborals, les modificacions del Protocol d’actuació per a l’abordatge de 

violències masclistes i LGBTI-fòbiques al CJB i  els preus privats comunicats del CRAJ i 

Fontana.  

Ara passo la paraula a la Vanessa, com a presidenta del CJB per tal que presenti les 

modificacions de la Carta de Relacions Laborals arran de la novació contractual. 

 

17:10h. Presentació i aprovació, si escau, de les modificacions de la Carta de 

Relacions Laborals arran de la novació contractual 

Presidenta 

Tal com vam explicar a l’anterior AGE, al juliol, arran de l’error contractual amb les 

treballadores detectat al llarg d’aquest any i la situació en què es trobava el Consell, vam 

iniciar un procés de negociació i de novació contractual per regularitzar, juntament amb les 

treballadores, la situació del Consell. 

Aquesta negociació i les modificacions de la Carta de Relacions Laborals (a partir d’ara, 

CRL), són el primer pas per regularitzar la situació. Un cop aprovades aquestes 

modificacions, es comença un altre procés de revisió de la CRL que acabarà a l’AGO del 

març del 2025. La idea d’aquest segon procés és continuar actualitzant la CRL a la situació 

actual del Consell, al mateix temps que negociem amb l’Administració, els proveïdors i fem 

canvis interns per assegurar la viabilitat del projecte.  

7  



 

Per fer-vos una idea, les modificacions que s’han fet a la CRL que presentem són millores de 

conciliació, un augment dels dies de vacances anuals, la regularització de les nocturnitats, 

dies de permisos, entre d’altres. 

Moderador 

Obrim un torn de paraules. Ningú intervé. Es tanca el torn de paraules. 

Passarem a fer la votació posteriorment en bloc amb la resta de temes que he dit 

anteriorment.  

17:15h. Presentació i aprovació, si escau, de les modificacions del Protocol 
d’actuació per a l’abordatge de violències masclistes i LGBTI-fòbiques al CJB. 
Marta Amigó, referent del Secretariat de Feminismes i LGTBI 

Fa uns mesos vam aprovar un Protocol d’actuació per a l’abordatge de violències masclistes 

i LGBTI-fòbiques al CJB i vam explicar que havia de ser un protocol viu. Hem començat a 

aplicar aquest protocol, a funcionar amb la comissió de seguiment, a treballar amb les 

entitats, treballadores, i membres del Secretariat, etc. I, evidentment, com a document viu, 

ara hem de fer algunes reformes petites. Algunes ja les hem incorporat, que són temes 

d'estil, però volíem fer-vos una proposta per incorporar petites reformes i trobar mecanismes 

de revisió. Tot i que hem acordat que no farem reformes a cada assemblea. Així, una 

miqueta per sobre, coses que proposem incorporar: 

● Que s’estableixi un marge de diferència per les votacions de les direccions que 

formin part de la comissió de seguiment, per tal que en casos que quedi molt ajustat, 

poder-hi trobar una solució conjunta 

● Incorporar el CRAJ en els acompanyaments quan hi hagi una agressió a una entitat i 

que, per tant, no s’ho carregui tot la comissió de seguiment del protocol 

● Temes més de definició/clarificació, ja que no quedaven clars: per exemple, què vol 

dir activitat del CJB, que quedés clar que també incorporava les activitats que 

desenvolupen els serveis que gestiona el CJB (CRAJ i Espai Jove La Fontana) 

● La periodicitat de les formacions sobre el protocol per tal, que les treballadores i les 

entitats puguin anar coneixent i puguin anar rebent informació 
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● Amb relació a les treballadores, quan hi hagi agressions greus, tenir, també, en 

compte una sanció, com un acomiadament o un teletreball, i quin impacte pot tenir 

en l'equip i prendre les mesures per pal·liar-ho al màxim 

Aquí només he comentat alguns punts, però teniu el document per mirar-lo: 

https://www.cjb.cat/wp-content/uploads/Esmenes-al-Protocol-AGE.pdf. 

El més rellevant per la votació són les mesures de revisió. La proposta és que, per una 

banda, el que surti treballat amb entitats, treballadores, membres del secretariat, etc., i que 

sigui molt puntual, com aclarir definicions i interpretacions, ho pugui fer la mateixa comissió 

de protocol, sense haver de revisar-ho a una AGE o AGO; però que, per altra banda, el 

protocol se sotmeti a una revisió més profunda, cada dos anys, per poder veure les 

qüestions més rellevants a canviar.  

Moderador 

Obrim un torn de paraules. Ningú intervé. Es tanca el torn de paraules. 

Passarem a fer la votació posteriorment en bloc amb la resta de temes que he dit 

anteriorment.  

17:20h.  Presentació i aprovació, si escau, dels preus privats comunicats del 
CRAJ i Espai Jove La Fontana.  
Víctor Sánchez, membre del Secretariat: Donades les dates, es presenten els preus 

comunicats sobre els serveis que gestionem des del Consell, el CRAJ i l’EJLF.  Aquests 

preus es calculen tenint en compte els costos de manteniment i personals associats a cada 

tipologia de material, sala o servei. A més de fer una petita comparació de preus de mercat 

assegurant-nos així que tenim preus competitius a la vegada que permeten la sostenibilitat 

del projecte.  

Un cop tenim els preus de mercat, s’aplica un descompte segons la tipologia d’entitat que fa 

la demanda. Com més pròxima sigui a la nostra missió més descompte s’aplica i, per tant, 

les entitats amb preus més competitius són aquelles sense ànim de lucre de la ciutat de 

Barcelona i/o Gràcia, depenent si parlem de CRAJ o EJLF.   
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Aquest any s’ha apostat per aplicar una petita pujada de preus, donat que els últims anys 

s’han mantingut tot i les pujades de l’IPC. Principalment, aquesta pujada s’ha intentat 

centralitzar en material i serveis utilitzats més per empreses o entitats no tan pròximes a la 

nostra missió.  

Moderador: Obrim un torn de paraules. Ningú intervé. Es tanca el torn de paraules. 

SEGON BLOC DE VOTACIONS: Acta de l’AGE juny 2024, 
modificacions de la Carta de Relacions Laborals, modificacions 
del Protocol d’actuació per a l’abordatge de violències 
masclistes i LGBTI-fòbiques al CJB i els preus privats 
comunicats del CRAJ i Fontana. 
Moderador  
A continuació passem a fer les votacions de l’acta de la passada AGE, les modificacions de 

la Carta de Relacions Laborals, les modificacions del Protocol d’actuació per a l’abordatge 

de violències masclistes i LGBTI-fòbiques al CJB i els preus privats comunicats del CRAJ i 

l’Espai Jove La Fontana. Les farem per l'ordre com s'han presentat els punts. Totes quatre 

votacions seran per majoria simple, a mà alçada. 

QUÒRUM: 

En aquests moments hi ha 23 entitats presents, de les quals: 

Entitats de ple dret: 22 

Entitats adherides: 0 

Entitats observadores: 1 

Per tant, el total d’entitats amb dret a vot és: 22 

 
Es passa a fer les quatre votacions a mà alçada. Les dues últimes, “modificacions del 

Protocol d’actuació per l’abordatge de violències masclistes i LGTBIfòbiques al CJB” i “preus 

privats comunicats del CRAJ i l’EJLF”, es repeteixen degut a un descompte en el moment de 

comptar vots en el primer intent. Abans de procedir a la repetició d’aquestes dues votacions, 

es corrobora que el quòrum continua sent 22 entitats de ple dret. 
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RESULTATS SEGON BLOC DE VOTACIONS 
Secretària 
A continuació, passem a donar els resultats de les votacions de l'acta de la passada AGE, les 

modificacions de la Carta de Relacions Laborals, les modificacions del Protocol d’actuació 

per a l’abordatge de violències masclistes i LGBTI-fòbiques al CJB i  els preus privats 

comunicats del CRAJ i l’Espai Jove La Fontana. 

 

Votació sobre l’Acta de l’AGE del juny 2024  

Vots en contra 0 

Vots en blanc 0 

Vots a favor 21 

Abstencions 1 

 

Votació sobre les modificacions de la Carta de Relacions Laborals  

Vots en contra 0 

Vots en blanc 2 

Vots a favor 19 

Abstencions 1 

 

Votació sobre les modificacions del Protocol d’actuació per a l’abordatge de violències 

masclistes i LGBTI-fòbiques al CJB 

Vots en contra 0 

Vots en blanc 1 

Vots a favor 20 

Abstencions 1 
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Votació sobre els preus privats comunicats del CRAJ i l’Espai Jove La Fontana 

Vots en contra 0 

Vots en blanc 1 

Vots a favor 20 

Abstencions 1 

 

Secretària 

S’aproven l'acta de la passada AGE, les modificacions de la Carta de Relacions Laborals, les 

modificacions del Protocol d’actuació per a l’abordatge de violències masclistes i 

LGBTI-fòbiques al CJB i els preus privats comunicats del CRAJ i l’Espai Jove La Fontana. 

17:25h. Presentació de l’estat actual del Secretariat: membres actuals, noves 
candidatures i entitats que esgoten mandat 
Moderador 

En aquest punt es contempla la presentació de l’estat actual del Secretariat, explicar-vos 

quines són les membres actuals, les noves candidatures i les entitats que esgoten mandat. 

La votació per escollir les entitats que han presentat candidatura per entrar al Secretariat es 

fa per acord de la majoria simple de les entitats membres de ple dret i les votacions es fan 

en bloc. Passo la paraula a la Vanessa perquè expliqui l’estat actual del Secretariat, les 

entitats que han presentat candidatura i quines esgoten mandat: 

Presidenta 

Les entitats que han format part d'aquest Secretariat durant el 2024 han estat, per ordre 

alfabètic: 

● EINA - L’espai jove de la Intersindical 

● Joventut Comunista de Catalunya 

● Joventut Europea Federalista (JEF) 

● Jovent Republicà 

● Joventuts d’Unitat Progressista de la ONCE (JUP) 

● Minyons Escoltes i Guies de Catalunya 
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Són baixa, per haver esgotat mandat: 

● Jovent Republicà 

● Joventut Comunista de Catalunya 

Segueixen el mandat vigent: 

● EINA - L’espai jove de la Intersindical 

● Joventut Europea Federalista (JEF) 

● Joventuts d’Unitat Progressista de la ONCE (JUP) 

● Minyons Escoltes i Guies de Catalunya 

Presenten candidatura per entrar al Secretariat les dues entitats següents:   

● Joventut Socialista de Catalunya 

● La Forja - Jovent Revolucionari 

 
Moderador: Abans de passar a la presentació i votació de les noves candidatures, volem 

acomiadar a la Marta Amigó, de Jovent Republicà, i a la Júlia Ariño, de Joventut Comunista 

de Catalunya. Volem agrair-vos molt la feina feta i desitjar-vos molts encerts a partir d’ara. Si 

voleu, podeu adreçar unes paraules a l’assemblea. 

 

Júlia Ariño - Joventut Comunista de Catalunya 

Primer de tot vull donar les gràcies a totes les entitats que esteu aquí, per participar i assistir 

a l’assemblea, i, especialment, als equips tècnics. Literalment sense vosaltres res del que es 

fa seria possible. Sento que el CJB, no com a equip ni secretariat, sinó com a Administració, 

com a Institució, no pugui estar a l'altura del que vosaltres, com a treballadores i 

professionals, us mereixeu. 

Aprofito el petit espai que se’m concedeix, més que per explicar el què suposa per mi estar 

al CJB, ja que la meva experiència no serà representativa gens ni mica, sinó per interpel·lar a 

les entitats d’esquerres que esteu ara aquí i fer una crida a la militància, una mica així en 

general. Ens trobem en un context polític molt desmobilitzat i que continua sent 

desmobilitzador, sense forces, sense aliances, sense esperances, amb mil opcions 

polítiques que no acaben d’articular-se entre elles ni tampoc amb el poble. 
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Però alhora, ens trobem que ens ve una Barcelona hostil, freda, i sobretot molt injusta. Pocs 

mesos hem trigat a patir el nou govern a l’Ajuntament, i el que ens queda no serà poc ni 

agradable. I pocs mesos hem trigat a veure que la idea de ciutat que tenen ells i la idea de 

ciutat que tenim nosaltres, és oposada.  Ens trobem i continuarem trobant-nos amb una 

institució que fa polítiques en contra nostra; de qui viu, estudia, treballa, respecte i estima, 

inclús diria, la ciutat. Una Barcelona que ara mateix està feta per als turistes, expats, 

empreses, i qualsevol proposta burgesa que tingui la finalitat de convertir els nostres barris 

en un circ amb mal gust. 

I tot això, que dit una mica així a l’aire pot resultar demagog, no ens ho inventem pas ni ho 

diem per dir: milers d'euros públics en l’estafa que ha suposat la Copa Amèrica mentre s'han 

retallat i es continuaran retallant diners destinats a l'associacionisme, com ha passat en 

aquesta mateixa casa, o als plans comunitaris dels barris; o que hi hagi diners per fer 

exhibicions de cotxes ridículament contaminants, però que no hi hagi diners per locals per 

esplais, caus, i altres espais populars; que es redueixi el percentatge d’habitatge social, 

mentre l'espai públic es privatitza per convertir-se en una passarel·la de moda de roba que 

mai ens podem permetre comprar; i que només puguis fer el brunch; i un llarg etcètera. Amb 

una Barcelona, en definitiva, poc respectuosa amb la vida de les persones que l’hem 

construït. On no es podrà viure, ni passejar, ni tenir oci, ni gaudir de salut mental, ni parlar la 

nostra llengua, ni gaudir de la nostra cultura, etc. Una Barcelona privatitzada que es ven per 

estar al servei de les elits i que ens deixarà a nosaltres, el jovent treballador, totalment 

desprotegit. 

I encara hi ha gent que es riurà de nosaltres dient “no, però és que els turistes aporten 

riquesa”. Riquesa per a qui? Si la gent que més treballa és la més pobra. La gent que més 

estudia és la més precària. Si la gent s'està suïcidant en ser desnonada, que es diu molt de 

pressa, però ningú assumeix la responsabilitat d’aquests assassinats. Doncs, riquesa per qui 

si l’1% més ric del món, té més riquesa que el 95% de la població mundial en conjunt? Que 

tampoc m'ho invento, són dades de l’Oxfam. 

I el pitjor de tot és que podríem seguir i seguir i no acabar mai, però qui m'havia d'entendre ja 

m'ha entès i qui no m'ha entès no voldrà fer-ho mai. 
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La qüestió és que tot això cal que s’aterri i es materialitzi en una reacció per part nostra cap 

als qui ens volen prendre la vida (d'aquí la meva crida inicial a la militància). És per això que 

ara, més que mai, resulta imprescindible la militància, l’organització, el suport mutu, i la 

consciència de ser qui som i del poder que tenim plegades. Només així podrem fer front als 

qui volen especular, espanyolitzar, vendre, privatitzar, i prendre’ns Barcelona. 

Per això demano, suplico, que no deixem mai d’organitzar-nos. En els nostres barris, casals, 

centres educatius, feines. Que literalment sols el poble salva el poble, malgrat que els 

feixistes hagin intentat apoderar-se de la dita recentment. Militar és la nostra forma de 

supervivència, d’autoprotegir-nos, i de cuidar-nos, i de prevenir tota la injustícia que està per 

venir. Perquè tota aquella política que no fem nosaltres, serà feta en contra nostra. La 

militància, doncs, ens ha de servir per ser l’herba que no podran podar mai. 

Marta Amigó - Jovent Republicà 

Primer de tot, vull agrair al secretariat, el Pol, el Víctor, la Vanessa, la Júlia i la Janet, i també 

a la gent que estava quan vaig entrar, que hi havia el Franquelo, la Clàudia, el Lahbib i l'Alba. 

També, vull agrair a l'equip tècnic, a direccions, a l'Emma, a la Laura, a la gerència, l’Aarón, a 

la Nahia i la Clara, que han sigut les meves tècniques de drets civils i són les millors de totes, 

al Duran, la Merlina, la Berta i la Laura, que s'ha incorporat fa poc. També a la gent de 

Fontana i al CRAJ, que no hi he tingut tanta relació com m’hagués agradat, però són gent 

molt guai, se m’acut l’Oriol, en Pau, la Cesca… 

Moltes gràcies, també, al Jovent Republicà per donar-me l’oportunitat, fa dos anys, de 

passar a formar part de tot això. Sé que moltes vegades les persones de les entitats veniu 

aquí, als actes del CJB, potser dos cops l’any i sembla una cosa molt grossa o llunyana. És 

molt gros, efectivament, quan hi entres espanta una mica, però també vull animar-vos a 

participar-hi, ja que hi ha gent molt motivada, que hi dedica moltes hores i que, al final, tenir 

espais d’aquests on puguin trobar-se tantes entitats i fer coses i plantejar-se les coses i 

debatre, n'hi ha pocs i els necessitem. Segurament, de tant en tant us ve gent del secretariat 

i us diu “Hola, voleu entrar al secretariat del CJB? És molt guai!” i llavors dieu “Ah, no, merci”. 

Doncs la pròxima vegada que us ho proposin, si voleu motivar-vos i participar, segur que us 

ho agrairan molt, perquè falten mans i hi ha molta feina a fer. Soles no ens en sortirem i 

l'alternativa és no fer res i tampoc ens ho podem permetre. Llavors, encara que sembli una 

15  



 

cosa molt grossa i molt llunyana, intenteu aprofitar aquests espais, que són macos, i 

aprofiteu-vos del CJB, també, que pot ser molt útil a vosaltres i que, al final, està per això. 

Gràcies i m'ha encantat conèixer-vos! 

Moderador: Gràcies per la feina, sou increïbles. I, bé, a l’associacionisme juvenil, entrem i 

fem relleu. Doncs ara toca la part d’entrar, i en aquesta Assemblea General, s’han presentat 

dues candidatures per ser membres del Secretariat: el Dani Mota, de la Joventut Socialista 

de Catalunya, i l'Aeren de la Forja - Jovent Revolucionari. Demanem que pugin a l'escenari i 

es presentin a les entitats. 

Dani Mota - Joventut Socialista de Catalunya 

Soc el Dani, pronom ell, entitat Joventut Socialista de Catalunya. 

Soc d’un petit barri que es diu el Congrés i els Indians. Un barri molt petit, però que me 

l'estimo molt. I és que crec que l’ànima de Barcelona són els seus barris, no? Allà al Congrés 

i els Indians tenim bastant teixit associatiu i, de fet, vaig començar a estar en aquest món de 

molt petit. Amb sis anys vaig veure un cartell de teatre i vaig dir “ostres, mama, em pots 

apuntar aquí? Que m'interessa”. Des d'això, sense saber-ho, amb sis anys vaig prendre una 

decisió molt important i transcendent per a la meva vida, que va ser entrar en una entitat, en 

aquest cas, l'Agrupació Congrés, al grup de teatre de la Trapa juvenil, en aquest cas, infantil, 

és clar. 

Després, ja, de portar uns anys en un escenari com aquest, quan estava a l'institut, vaig 

veure una cosa que estava relacionada amb el Consell de la Joventut de Barcelona, el CRAJ, 

que era una mena de tauleta amb unes rodes que apareixia i tenia uns projectes molt 

interessants. A mi ja em va començar a picar la curiositat aquí, de dir “ostres, això què és?, 

què puc fer?, com a adolescent se'm té en compte?…”. També tenia a prop l'Espai Jove 

Garcilaso. I, ostres, vaig sentir que formava part d’un projecte més gran, que hi havia un 

servei públic que estava del meu costat i que m'escoltava. Després, que la realitat fos una 

altra, o la pogués arribar a canviar del tot, això és relatiu, òbviament. Però sentia aquest 

cuquet de què fer per al meu veïnat, per a la meva gent, com ho puc materialitzar? 

Després d'això, em vaig ficar al Consell Escolar i, després, ja vaig dir “ostres, potser és hora 

de fer una mica de política més real, no?” I em vaig afiliar a la Joventut Socialista de 

Catalunya, que l'any 2015 no estava gaire de moda, i ara mateix, estem una mica bastant 
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millor, pel que sembla. Però també vull fer èmfasi en el fet que no hem d'oblidar 

l'associacionisme, ni les entitats, ni el teixit del jovent de Barcelona, que és el que dona 

sentit a la militància, perquè està molt bé estar a les institucions i discutir de granes coses, i 

fer mítings i anar a aplaudir, i això està molt bé. Però també és molt important, i penso que 

hem de contribuir totes plegades amb les nostres mirades i amb punts d'unió, a què aquesta 

ciutat tingui moltes menys desigualtats de les que té ara, malauradament. 

I per això us demanaria a votar a favor, ni més ni menys. Moltes gràcies. 

 

Aeren - la Forja - Jovent Revolucionari 

Soc l’Aeren i vinc de la Forja. 

Soc una persona que ve de les Terres de l'Ebre i fa uns set anys, aproximadament, que visc a 

Barcelona. Menciono molt això perquè venint de fora m’impressiona molt el teixit associatiu 

que hi ha aquí. A alguns altres indrets això no es veu tant i quan vens aquí impressiona i 

d'alguna forma, també, sents que t'acull una mica. La gent s'ajunta, i aprens coses noves, 

vas pel carrer i veus estos diversos espais… Llavors, precisament, perquè jo sento que tots 

estos espais m’han acollit, sento que té molt sentit estar el Consell de Joventut de 

Barcelona. I, precisament, estar-hi des de La Forja, per intentar fer d’este espai un lloc molt 

més d’esquerres, secundant ara lo que deia la primera companya, i fer de Barcelona un lloc 

menys hostil. Perquè sigui més per a les persones que la volem viure, o que l'han de viure 

amb obligació perquè el centre de Catalunya està aquí, i fer-la una mica més viable. Perquè a 

vegades et toca venir a estudiar aquí i, en conseqüència, treballar aquí i el dia a dia, quan hi 

convius, és bastant desagradable, quan surts i topes amb un sistema capitalista. 

Per això, des de La Forja, m'han acompanyat i portat aquí i crec que, i espero, ho farem bé i 

ho farem amb bona voluntat de fer que funcioni cap a una cosa millor; que ja ho estava sent, 

però bé, ha de marxar gent, ha d’entrar algú altre i aquí estem! 

Gràcies. 

 

Moderador: Ara obrim un torn de paraules per si alguna entitat vol fer una intervenció, ja 

sigui per agrair a les persones que marxen o preguntar dubtes o posicionaments a les 

candidatures que entren. Ningú intervé. Es tanca torn de paraules.  
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TERCER BLOC DE VOTACIONS: Secretariat (Noves 
Candidatures) 
 

Moderador 

Donem pas al Bloc 3 de votacions. Segons l'article 14.3 dels Estatuts del CJB, les decisions 

que afectin persones o entitats seran secretes. Així doncs, aquesta votació es fa de manera 

secreta dipositant els vots en una urna.  L'entrada de les entitats al Secretariat es farà 

efectiva per acord de la majoria simple de les entitats membres de ple dret presents (article 

14.2 dels Estatuts). 

Després anirem cridant a les entitats per ordre alfabètic per tal que pugueu emetre el vostre 

vot. Trobareu les butlletes del vot dins les carpetes. Cada candidatura, cada entitat 

candidata pel Secretariat té una butlleta diferent, per facilitar, en acabat, el recompte de vots. 

Abans de passar a votacions, demanem dues persones voluntàries per fer el recompte de 

vots. En cas que no surtin es farà per sorteig. 

Demana dues persones voluntàries. Surten un delegat d’Associació d’Estudiants 

Progressistes i un de la Joventut Socialista Unificada de Catalunya.  

QUÒRUM: 

En aquests moments hi ha 24 entitats presents, de les quals: 

Entitats de ple dret: 22 

Entitats adherides: 1 

Entitats observadores: 1 

Per tant, el total d’entitats amb dret a vot és: 22 

 

Ara cridaré, per ordre alfabètic les entitats presents i dipositareu els vots a l'urna. 

Recordem que les portes han d'estar tancades per evitar que entri i surti algú durant la 

votació. 

 

 

18  



 

Moderador 

Crida una a una les entitats amb dret a vot, que van passant a dipositar els vots a l’urna. 

Pregunta si s'ha descuidat de cridar alguna entitat, que no ha pogut emetre el seu vot. 

Negatiu. Una persona s’havia descuidat de posar un dels dos vots a l’urna, ve a posar-lo. 

Les dues persones voluntàries poden agafar l’urna i sortir a fer el recompte de vots. 

Presidència 

Mentre es du a terme el recompte de vots, des del Secretariat us volem explicar algunes de 

les coses que tenim entre mans pròximament: 

1. Premis Barna Jove: aquest dimarts 19 de novembre és la data límit per presentar els 

vostres projectes iniciats aquest 2024. Es tracta de 1.750 euros a repartir entre tres 

projectes. Per presentar-vos només heu d’omplir un formulari que trobareu a la web. 

Després seleccionarem els 8 millors i fareu unes entrevistes curtes amb el jurat per 

seleccionar els projectes guanyadors. 

2. Grup de treball sobre Espai Públic: aquest dijous 21 de novembre a les 18.30h farem 

la primera trobada del grup de treball sobre Espai Públic.  A través dels informes 

sobre l’estat de l’associacionisme juvenil de cada districte que elaborem des de 

l’àmbit de Territori hem detectat un augment dels impediments que les entitats us 

trobeu per organitzar concerts, sopars populars o qualsevol acte a l’espai públic. Es 

tracta d’una primera reunió exploratòria amb diferents agents per identificar les 

necessitats comunes. La idea és definir línies de treball coordinades per tal que es 

reconegui el valor comunitari dels esdeveniments a la via pública organitzats des de 

l’associacionisme juvenil. El grup de treball està obert a aquelles entitats que 

organitzin esdeveniments a la via pública.  

3. Acte De qui és Barcelona? Debats per una ciutat més sostenible: De qui és realment 

Barcelona? De qui és l’espai públic de la ciutat? De qui són els recursos? De les 

veïnes o d’unes poques persones privilegiades? El dijous 28 de novembre del 2024, 

de 18:30 a 21:00, debatrem al voltant de totes aquestes preguntes en aquest acte 

que farem a l’Ateneu Popular la Flor de Maig. Com a ponents tindrem la Marta Ribera, 

de l’espai Zero Vuit i una membre de la Plataforma No a la Copa Amèrica. L’acte 

acabarà amb un monòleg al voltant de l’impacte del turisme a la ciutat de Barcelona 

a càrrec de la humorista Irene Francolí. 
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4. Lali Jove 2025: ja tenim data per la següent Lali Jove, serà el dissabte 8 de febrer. 

Aquest 2025 celebrarem els 10 anys de la Lali Jove i, per això, ve carregada de 

novetats. La temàtica d’aquesta edició serà: la cultura popular per fer front a la 

gentrificació. Volem fer de la Lali Jove d’enguany, una festa major associativa i 

juvenil que esdevingui un punt de trobada entre les joves organitzades en la cultura 

popular obert a totes les joves i a tota la ciutadania en general. Volem intercanviar 

experiències i  reivindicar la nostra tasca i el nostre dret a poder viure i defensar els 

nostres drets culturals de forma comunitària i autogestionada a la ciutat de 

Barcelona. Entenem la cultura popular des d’una mirada àmplia, aglutinant una 

varietat de propostes culturals que neixin de les veïnes de la ciutat de manera 

comunitària i autogestionada. Volem posar en valor les formes de cultura popular 

emergents. Com a novetat aquest any, volem fer una cercavila cultural per Ciutat 

Vella que acabi al Moll de la Fusta amb una mostra de castells. Si teniu ganes de 

participar en l’organització de la festa, feu-nos-ho saber! Està obert a totes les 

entitats! 

RESULTATS TERCER BLOC DE VOTACIONS 
 

Moderador (ja que Secretaria ja no hi és) dona els resultats de les votacions.  

Pel que fa a les entitats que presenten candidatura per entrar al Secretariat:  

Candidatura de Joventut Socialista de Catalunya 

Quòrum Vots en contra Vots en blanc Vots a favor Abstencions 

22 7 4 11 0 

 

Candidatura de La Forja - Jovent Revolucionari 

Quòrum Vots en contra Vots en blanc Vots a favor Abstencions 

22 2 4 16 0 
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Queda, doncs, aprovada l’entrada de Joventut Socialista de Catalunya i La Forja - Jovent 

Revolucionari com a entitats del Secretariat. 

17:40h. Presentació del nou Secretariat i nova constitució de la mesa 

Presentem el nou Secretariat i es constitueix de nou la taula, amb l’Aeren Sànchez com a 

secretària. 

Moderador 

Abans de continuar amb l'assemblea, hem de tornar a recomptar el quòrum. 

QUÒRUM: 

En aquests moments hi ha 24 entitats presents, de les quals: 

Entitats de ple dret: 22 

Entitats adherides: 1 

Entitats observadores: 1 

Per tant, el total d’entitats amb dret a vot és: 22 

 
Moderador demana a les persones membres del nou Secretariat que pugin a l'escenari per 

explicar els càrrecs d'organització interna: 

Cedeix la paraula a Presidència que presentarà aquesta nova organització interna: 

● EINA - Joves Intersindical - Janet Catalan  

● Joventut Europea Federalista (JEF) - Vanessa Caiza 

● Joventut Socialista de Catalunya - Dani Mota 

● Joventuts d’Unitat Progressista de la ONCE (JUP) - Víctor Sánchez  

● La Forja - Jovent Revolucionari - Aeren Sànchez  

● Minyons Escoltes i Guies de Catalunya - Pol De La Torre 
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17:45h. Presentació i votació de Resolucions 

Moderador 

Dono pas al penúltim punt de l'ordre del dia, que és la discussió i aprovació, si escau, de les 

resolucions presentades.  
Enguany, es presenten 3 resolucions. S’explicaran una a una i es debatrà i votarà també de 

forma separada:  

● Per una Barcelona sostenible 

● En resposta a l’auge de l’extrema dreta 

● Contra l’ús dels DCE o Taser 

S'aprovarà per majoria absoluta (la meitat més una de les entitats comptabilitzades en el 

quòrum).  

L'ordre de presentació, discussió i votació serà l'ordre amb què s'han presentat. Les votacions 

per aprovar-les, si escau, es faran a continuació de la presentació una per una, per tant, s’exposa 

la resolució, es fa el debat i/o esmenes que es considerin i després es vota la resolució.  

Hi ha hagut unes esmenes presentades els últims dies a la resolució de ‘Per una Barcelona 

sostenible’, de Joventut Nacionalista de Catalunya (JNC) i que no s’ha acceptat pel Secretariat 

com a promotor d’aquesta. Com que no s’ha acceptat s’obrirà debat i es sotmetrà a votació 

inicialment les esmenes per majoria simple. Si les esmenes són aprovades, quedaran 

incorporades al text original i formaran part del document final.  

RESOLUCIÓ 1: ‘Per una Barcelona sostenible’, presentada pel Secretariat. 
Moderador 

Pren la paraula la Vanessa, com a membre del Secretariat que presentarà la resolució ‘Per 

una Barcelona Sostenible’. 

Vanessa Caiza, membre del Secretariat 

Aquesta primera resolució parla sobre la contaminació de l'aire de la ciutat de Barcelona, 

tenint en compte dades objectives que indiquen que, tot i que ha disminuït aquesta 

contaminació, els valors continuen sent perillosos per la salut de les persones i per la 

sostenibilitat del medi natural. Per això, urgim a les institucions a què adrecin aquesta 
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problemàtica per a la societat en general, però sobretot pel jovent com a actors de present i 

futur. També mencionem que els transports , concretament, el vehicle privat, contribueixen a 

aquesta contaminació, i especialment el transport aeri i portuari en són els principals 

emissors. Per això, les nostres resolucions adrecen aquestes problemàtiques directament i 

urgim a les institucions a què siguin més clars amb les dades proporcionades sobre la 

qualitat de l'aire i de la situació de recursos hídrics, però també a que es faci una revisió 

urgent del model turístic a la ciutat. Entre d’altres, també parlarem sobre combatre 

l’ampliació del port de Barcelona, així com de l'aeroport, i no realitzar macroesdeveniments 

perquè contribueixen a la casuística d'aquesta problemàtica, així com impulsar 

municipalitzar l'aigua i reclamar la priorització de recursos de l'aigua, tenint en compte, 

primerament, les necessitats dels col·lectius. 

Moderador 

Com hem dit, aquesta resolució ha rebut dues esmenes per part de la Joventut Nacionalista 

de Catalunya (JNC) que no han estat acceptades pel Secretariat. Donem la paraula a la JNC 

per tal que pugui explicar les seves dues esmenes. 

 

Delegat de la Joventut Nacionalista de Catalunya  

Bona tarda, jo soc en Fernando Gómez i soc de la JNC. Compartim parlar de l'esperit de la 

proposta de resolució, en el sentit de revisar i demanar aquesta transferència sobre la 

qualitat de l'aire per, entre tots, poder debatre de forma més científica com està la ciutat i 

com podem solucionar-ho, però consideràvem que aquesta resolució vol incloure moltes 

coses que no estan del tot relacionades. Sobretot, en els darrers punts, que per nosaltres 

són els més conflictius ideològicament, era el fet que ampliar l'aeroport o el port no té per 

què ser més contaminant si, a mitjà termini, podem apostar per la recerca i la innovació i es 

facilita un transport més sostenible. Al final, nosaltres volem ser independents, volem ser 

una capital, volem tenir un aeroport que sigui capaç d'estar connectat amb tot el món 

perquè si no Catalunya deixa d'estar al capdavant de les economies de tota Europa, i hem 

d'estar en el capdavant nosaltres, i aquestes qüestions de decreixement no les compartim. 

Compartim que hem de fer una vida més amable a la ciutat, hem de “peatonalitzar” més, 

hem d'apostar pel transport públic i perquè hi hagi més inversions en el transport públic, 

però aquests elements que engloben una qüestió de decreixement no els compartim. Per 

altra banda, també, entrar en si la gestió de l’aigua ha de ser privada o pública, no creiem que 
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això afecti la sostenibilitat de la ciutat, si no que, al final, hi ha molts serveis que són 

externalitzats i que funcionen la mar de bé, sempre que hi hagi transparència i rendiment de 

comptes. Per tant, si és en aquest sentit, sí que podem entrar a debatre, però aquest 

qüestionament general no el compartim i, per això, hem presentat aquestes esmenes. 

Moltes gràcies. 

Moderador 

Passo el torn a la Vanessa altra vegada perquè expliqui els motius de la no acceptació de les 

esmenes presentades. 

 

Vanessa Caiza, membre del Secretariat 

Nosaltres, des del Secretariat, hem considerat que les propostes que intenten adreçar el 

control i la qualitat de recursos naturals tenen aquesta correlació directa i justa amb la cura 

del medi ambient i la millora de la qualitat de l'aire, que és el que tractem a la resolució. Tot i 

que sí que poden ser diversos factors i anar-se a diverses causes simultàniament, és 

precisament aquestes causes que, a la vegada, estat provocant un deteriorament del medi 

ambient. Llavors, creiem que és prou coherent i hi ha prou relació per a deixar el contingut 

de la resolució tal com estava. 

 

Moderador 

Obrim, doncs, un torn de paraula tancat abans de la votació de les esmenes. Recordeu dir el 

vostre nom, pronom i entitat. Hi haurà torn de rèplica per part de l’entitat presentant de 

l’esmena. En cas que des de la mesa de moderació ho considerem, es podrà obrir un segon 

torn de paraula tancat. Durant els torns de paraula es podrà arribar a acords in situ sobre 

introduir canvis en les esmenes objectes de debat.  

1r Torn de paraula tancat: 

Nom i entitat Intervenció 

Lucía (ella), 

d’Acció Jove 

Comissions 

Nosaltres donarem suport al text original de la resolució perquè, llegint els 

punts que estan esmenats, no entenem que hi hagi res en contra de la línia 

que ha fet el Consell de la Joventut de Barcelona, però també el Consell 

24  



 

Obreres de 

Catalunya 

Nacional de la Joventut de Catalunya, durant els darrers anys, de 

sostenibilitat. I crec que com a societat hem de fer una reflexió, i crec que 

és això el que es volia traslladar, sobre el model turístic i de ciutat que 

tenim. Fa dues o tres setmanes vam tenir el dràstic cas del que passa quan 

edifiques en zones inundables, al País Valencià, i en el cas de l'aeroport del 

Prat ho vam tenir uns dies després, que ja vam tenir problemes. Llavors, 

crec que hem de repensar, justament en aquest cas, a l'aeroport del Prat, 

que està edificat en zones inundables, però no només a l'aeroport del Prat, 

sinó a part del territori de Catalunya i de Barcelona. Per tant, donem suport 

al text original i és important que com a ciutat i com a treballadores fem una 

reflexió del model de ciutat que volem, del model turístic que volem, que no 

sigui ni perjudicial ni com a classe, ni com a país. 

 

Moderador: JNC vol fer alguna rèplica sobre la intervenció? 

JNC: No 

Moderador: Des de la mesa no es considera que calgui fer un segon torn de paraula, tret que 

algú vulgui fer una esmena sobre l'esmena. 

Ningú intervé. No es planteja el segon torn de paraula. 

Moderador  

Passem a votar les dues esmenes.  

Esmena 1 de la Resolució 1 ‘Per una Barcelona sostenible’ 

Quòrum Vots en contra Vots en blanc Vots a favor Abstencions 

22 16 2 2 2 

 

Esmena 2 de la Resolució 1 ‘Per una Barcelona sostenible’ 

Quòrum Vots en contra Vots en blanc Vots a favor Abstencions 
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22 18 1 2 1 

 

No s’aproven cap de les dues esmenes. Per tant, no queden incorporades a la resolució i es 

manté el text original presentat pel Secretariat. 

Ara passem a obrir torn de paraula pel text final de la resolució. 

Ningú intervé. Es tanca el torn de paraula. 

Passem ara a votar la resolució.  

Resolució 1  ‘Per una Barcelona sostenible’ 

Quòrum Vots en contra Vots en blanc Vots a favor Abstencions 

22 1 0 19 2 

 

S’aprova la resolució. 

RESOLUCIÓ 2: ‘En resposta a l’auge de l’extrema dreta’, presentada pel 
Secretariat. 
Prenc la paraula a mi mateix, Pol De La Torre, com membre del Secretariat, que presentaré la 

resolució  ‘En resposta a l’auge de l’extrema dreta’. 

Haureu vist que s'assembla molt a la primera resolució contra l'extrema dreta que vam 

presentar com a CJB. És normal, la idea no era fer una nova resolució sobre l'extrema dreta, 

sinó revisar la que ja teníem. Han passat bastant de temps des que vam presentar aquesta 

resolució, i malauradament no està semblant que l'extrema dreta estigui minvant. Nosaltres, 

com a Secretariat, hem presentat aquesta resolució afegint punts resolutius que ens 

permetin blindar-nos com a Consell de la Joventut de Barcelona davant l'extrema dreta, que 

també ens permetin tenir la legitimitat com a Secretariat per tallar relacions amb entitats i 

institucions liderades per espais d’aquesta índole. I en definitiva, continuar defensant una 

cosa que tenim als estatuts, que és una de les poques coses que agermanen a les 80 

entitats juvenils que tenim al Consell de la Joventut de Barcelona, que és ubicar-nos dins del 
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marc dels drets humans i poder continuar fent de forma més afectiva aquesta tasca. 

Entendre que el feixisme va contra els drets humans, que aniran contra nosaltres també, que 

nosaltres, com a les joves associades, hem de generar espais de trobada per combatre el 

feixisme i alhora, també, per aconseguir un món on poder canviar tots els mons. 

Moderador: No hi ha hagut esmenes rebudes prèviament. Com hem dit abans, obrim un torn 

de paraula abans de la votació. Recordeu dir el vostre nom, pronom i entitat. 

Ningú intervé. Es tanca el torn de paraules. 

Moderador 

Explica que es passa a votar la resolució. 

Resolució 2 ‘En resposta a l’auge de l’extrema dreta’ 

Quòrum Vots en contra Vots en blanc Vots a favor Abstencions 
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0 1 20 1 

 

S’aprova la resolució. 

RESOLUCIÓ 3: ‘Contra l’ús dels DCE o Taser’, presentada per Joves Comunistes 
de Catalunya, Joves Ecosocialises, la Forja i Jovent Republicà. 
Pren la paraula Joves Comunistes de Catalunya, Joves Ecosocialistes, la Forja i Jovent 

Republicà que presentarà la resolució  ‘Contra l’ús dels DCE o Taser’. 

Hola, soc l’Àlex Ramón, del Jovent Republicà, pronom ell. Avui presentem aquesta resolució 

perquè veiem amb preocupació com l'Ajuntament de Barcelona el passat juliol va decidir que 

22 pistoles TASER s'incorporessin al cos de seguretat de la Guàrdia Urbana. Ho veiem amb 

preocupació perquè no és una cosa nova, sinó que ja és una realitat, ja existeixen aquests 

dispositius a Catalunya des del 2006 i de moment s'han endut una mort acreditada a 

Badalona. Aleshores, arran d'aquesta notícia per part de l'Ajuntament diverses entitats que 

treballen sobre la salut o sobre els drets civils van emetre un comunicat manifestant que 

27  



 

estan profundament en compte d'aquesta decisió. Entre elles hi havia Top Manta de BCN, 

Irídia i diversos instituts sanitaris. El Comitè de Nacions Unides qualifica aquest dispositiu 

com un artefacte que causa un sever dolor que constitueix una forma de tortura. Això ho diu 

el Comitè de les Nacions Unides Contra la Tortura. Per això i perquè també donar aquests 

dispositius als cossos policials afecta la gent jove de la ciutat. I per què afecta la gent jove 

de la ciutat? No perquè els joves siguem criminals o una cosa així, sinó perquè afecta en el 

sentit que nosaltres, el fet de ser joves, és una de les característiques que ens fa estar per 

darrere. Ens porta a un estat més baix dins del nostre sistema capitalista. I estar en un estat 

més baix del sistema capitalista significa estar més a prop d'estar fora de mitjans o 

alternatives. I aquests mitjans o alternatives que ens porten a desenvolupar el nostre 

projecte social són les coses que han de fer la policia. Nosaltres creiem que la policia ha de 

donar resposta d'aquesta manera, no mitjançant violència o mecanismes de tortura. 

Aleshores, com a conjunt d'entitats cíviques o polítiques i defensores dels drets humans, 

creiem que ens hem de posicionar en contra de l’ús d'aquestes armes. Perquè poden 

recaure tant cap a la gent que pateix més el nostre sistema capitalista com a la gent jove 

que s'autoorganitza i està més a prop de poder patir una tortura policial. Dins de la proposta 

hi ha diversos punts. El primer és que com a CJB ens posicionem en contra. Després, instar 

l'Ajuntament a retirar aquesta política o també altres mesures com instar que faci un 

informe que es publiqui sobre quina és la realitat real d'aquest ús. I això, és una proposta 

que vam tirar endavant, com podeu veure, Joves Comunistes de Catalunya, Joves 

Ecosocialistes, la Forja i Jovent Republicà i demanem el vot de favor. Perdoneu que m’he liat 

una mica amb la presentació, però crec que s'ha quedat tot ben entès. Si algú té alguna 

pregunta, estarem disponibles per respondre-la.  

Moderador: s’obre un torn de paraula perquè les entitats puguin fer preguntes o 

intervencions, perquè no hi ha hagut esmenes. 

Nom i entitat Intervenció 

Fernando, 

Joventut 

Nacionalista de 

Catalunya (JNC) 

No hem fet cap esmena, però sí que volíem explicar el nostre sentit del vot i 

és que serà contrari a aquesta proposta de resolució perquè creiem que... Si 

hi ha conductes de mala praxi, dins de la Guàrdia Urbana, o conductes que 

poden ser delictives perquè hi succeeixen casos de discriminació respecte 
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de persones racialitzades o qualsevol altre col·lectiu, aquesta mala praxi 

s'ha de perseguir, s'ha de condemnar, però això no treu que el cos de la 

Guàrdia Urbana o qualsevol altra policia hagi de tenir mesures de prevenció i 

mesures de control respecte a persones que es troben amb una actitud 

agressiva o que es troben sense cap ús de raó i en la qual es troben que 

tenen només una porra o una pistola. Justament per prevenir l'ús d'armes de 

foc i també per garantir la seva seguretat i la de la persona que està amb 

aquesta conducta, hi ha un terme mitjà. I aquest terme mitjà pot agradar o 

no i sempre hi haurà, malauradament, algun succés, igual que pot succeir 

amb una porra o amb qualsevol altre arma, que acabi malament. Això, 

evidentment, s’ha d’analitzar i si es du a terme una mala praxi, com dèiem, 

s'ha de perseguir. Però que el fet que hi hagi casos de discriminació a la 

Guàrdia Urbana, que això vulgui dir que els hauríem de treure qualsevol tipus 

d'armes, amb això no hi estem d'acord. Perquè si mai patim un robatori o si 

mai som agredits, voldrem que vingui la Guàrdia Urbana o que vinguin els 

Mossos d'Esquadra i que puguin garantir la nostra seguretat. És per això 

que la part de voler garantir una policia que respecti els drets humans i els 

drets civils ho compartim, però el fet que els treguin aquesta arma o 

qualsevol altra, al final deixa la ciutat desemparada a nivell de seguretat i és 

per això que votem en contra. 

 

Moderador: Teniu dret a replicar.  

Nom i entitat Rèplica 

Albert Blasco, 

Joventut 

Comunista, 

pronom ell 

Sobre el que es comentava, evidentment si la policia se suposa que ha de 

ser allà per ajudar-nos o per evitar un robatori o per qualsevol tipus de 

situació, el que no pot ser és que tinguin armes, dubto molt que utilitzin 

armes que van en contra dels drets humans quan el comitè dels drets 

humans, estem parlant de Nacions Unides, parla i reclama l'estat espanyol 

que no utilitzi aquestes armes, jo crec que és un organisme prou neutral i 

prou independent, sense cap biaix ideològic, si volguessin, que cregui que 
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reduir una persona, electrificar-la bàsicament, i que a sobre no quedi proves 

és complicat després veure si aquella persona ha estat discriminada. Ja 

deies que s'ha de demorar quan hi hagi abusos, doncs amb aquesta arma 

no pots saber si hi ha hagut abusos perquè no queden proves que s'hagi 

utilitzat malament, entre cometes. 

 

Moderador  

Com no hi ha hagut esmenes, passem a votar la resolució directament. 

Resolució 3 ‘’Contra l’ús dels DCE o Taser” 

Quòrum Vots en contra Vots en blanc Vots a favor Abstencions 

22 1 0 20 1 

 

S’aprova la resolució. 

 

Pol de la Torre, com a membre del Secretariat 

Abans de tancar amb el punt de resolucions, us volíem explicar una reflexió que hem tingut des 

del Secretariat sobre les Resolucions. La segona resolució ‘En resposta a l’auge de l’extrema 

dreta’, aquelles que us conegueu les resolucions del CJB, haureu vist que s'assembla bastant a 

una anterior que tenim. Aquest fet ens succeeix sovint: fem una proposta de resolució sobre un 

context, aquest context pateix canvis substancials i considerem convenient tornar a 

posicionar-nos respecte al nou paradigma. El problema d'aquest procediment és que acabem 

redundant amb resolucions que es repeteixen en la seva majoria una amb altra.  

Per evitar aquestes reiteracions, informem que la intenció del Secretariat és i serà treballar en 

l'habilitació de la fórmula de les esmenes de les resolucions ja existents trobant l'encaix amb 

els nostres textos legals i fent les modificacions oportunes si calgués. D'aquesta manera 

podrem anar actualitzant a la situació actual dels conflictes sense repetir grans extensions de 

textos. 
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En cap cas aquesta esmenació de resolucions podrà servir per modificar o canviar el 

posicionament base, sinó tan sols matisar o afegir línies en les quals es compromet el CJB. 

17:55h Torn obert de paraules i tancament de l’AGE 

Moderador 

Procedirem a fer l'últim punt de l'ordre del dia, que és el torn obert de paraules. Hi ha alguna 

entitat que vulgui afegir alguna cosa que no hagi estat tractada a l'assemblea? 

Ningú intervé. Es dona per tancat el torn de paraules. 

 

Moderador 
Agraeixo la predisposició i la participació de les entitats a l'AGE i el bon funcionament. 

També vull agrair l'oportunitat de fer aquesta assemblea al Casal de Joves del Girapells. És 

important que, com a joves associades, defensem el model de casal autogestionat i 

entendre que tots els espais joves són joves perquè el fem les joves i no el fa qualsevol altra 

persona. En aquest sentit, volem convidar-les a que ens expliquin la seva situació i a adreçar 

unes paraules a l'assemblea. 

 

Ona, treballadora del Casal de Joves dels Girapells 

Hola, jo soc l’Ona, jo no soc de l’assemblea, soc una treballadora d'aquí el casal. I el que vull 

explicar és que aquest últim any hem passat un seguit de canvis a l'equip del Casal de Joves 

dels Girapells. I, tot i així, per l’històric del casal i per com ha anat aquests últims anys, el ?? 

Horta-Guinardó ha decidit, gràcies també a la rapidesa i l'eficiència del ??, treure la gestió 

cívica d'aquest espai, que estava gestionat pel Consell de Joventut d’Horta-Guinardó i ens ha 

imposat un sistema amb una empresa privada que s'encarregarà de fer la gestió d’aquest 

equipament. I això, a poc a poc, s’està proliferant en tots els equipaments que té el Consell 

de Joventut d’Horta-Guinardó i d’altres equipaments que hi ha aquí a prop. Volem reivindicar 

que el nostre casal sempre s’ha posicionat a tenir una gestió cívica, des de les entitats cap a 

les entitats, del barri pel barri, i és una cosa que ara no es complirà, que deixarà de funcionar. 

Així que, creiem que com a Consell de la Joventut de Barcelona heu de ser coneixedors del 

que està passant, ens heu estat acompanyant en aquests dos anys de conflictes amb 

districte i que ara mateix agrairem totes les coses que ens pugueu donar a nosaltres com a 
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equipament de l'Ajuntament. Moltes gràcies i merci per haver vingut al nostre equipament a 

fer la vostra AGE. 

Moderador 

Per defensar els nostres equipaments, a les joves que s’organitzen i s’associen des de la 

base, ens hi trobaran de cara. Així que qualsevol convocatòria qui hi hagi per defensar els 

Girapells us en farem arribar. 

 

Per últim, passaré la paraula a la Vanessa, per fer el tancament d'aquesta assemblea. 

 

Presidenta 

Voldria acabar reconeixent, una vegada més, la importància de les associacions juvenils, 

com sou vosaltres, per tal de proveir espais per les persones de manera col·lectiva i també 

individual i reflectir aquestes identitats heterogènies i diverses. I finalment, nosaltres 

treballem per això i és la nostra voluntat seguir proveint-vos d'eines que us han de ser 

d'utilitat per a vosaltres i poder escoltar-vos i, al final, ser un consell de joventut real i 

eficient. Al final, la participació política està canviant, es parla de desafecció política, però 

realment aquí hi ha la desafecció cap a les institucions. Llavors, nosaltres reconeixem que el 

jovent es mobilitza, s'organitza, té interessos i té coses a dir. Llavors, us animem molt a 

participar més al CJB, de cara a l’AGO del març que ve podríeu entrar al Secretariat i ens 

encantaria comptar amb les nostres expectatives, experiències i interessos des de les 

vostres entitats de base. Llavors, si teniu interès, no dubteu en preguntar-nos, i us estem 

esperant. Gràcies. 
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